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 دولت سيزدهم
 بر ريل دولت دوازدهم

ابراهیم رزاقی 
یک کارشناس اقتصادی 

سرمقاله

در دول��ت قبل اقتصاد 
به نقطه ای رس��ید که 
تحمل مردم تمام ش��د 
و ام��روز 4 م��اه از دوره ریاس��ت رییس��ی 
می گذرد و باید دید قانون اساس��ی در این 
دوره رعایت ش��ده است؟ آیا آقای رییسی 
توانسته برای کاهش جمعیت فقر سیاستی 
را تدوین و به اجرا برساند؟ اما برنامه هایی 

که از سوی معاونان و وزرای ...
ادامه در صفحه 3

گزارش ویژه

حمله یمن به امارات بازار را به دردسر انداخت

قیمت نفت در قله ۷ ساله 

فهرست نهایی  به سازمان مالیاتی ارسال شد
   یک میلیون و ۳۱۷ هزار 

خانه خالی
  ترانزیت کالای ایرانی از عراق ممکن می شود
 گام اول برای ایجاد کریدور

 ایران - عراق - سوریه
گروه صنعت و تجارت: چند روز پس از آنکه سیدعلی حسینی، رییس کمیسیون حمل 
و نق��ل و لجس��تیک ات��اق بازرگانی ای��ران از برنامه ریزی برای ایجاد یک کریدور بین 
ایران، سوریه و عراق با هدف ایجاد یک توازن منطقی در زمینه حمل و نقل بین المللی 
کش��ور صحبت کرده بود، حالا روز گذش��ته غلامحس��ین شافعی، رییس اتاق بازرگانی 
ایران از فراهم ش��دن امکان ترانزیت کالاهای ایرانی از عراق خبر داده اس��ت. به این 

ترتیب و با دسترسی زمینی ایران به بازارهای ...        صفحه 6
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بررسی های تجارت نشان می دهد 

فرار سرمایه چالش جدی اقتصاد 
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مشاور رئیس جمهور با یادآوری اینکه رهبری اهدافی همچون 
تولید، صادرات و ارز آوری را از جمله موارد مورد انتظار مناطق 
آزاد بیان کرده بودند گفت: این در حالی است که کلا 2 درصد 
صادرات، 7 درصد س��رمایه گذاری و 1 درصد از تولید کش��ور 
برای این مناطق است که نشان می دهد تاکنون این مناطق 
آنطور که باید به اهداف خود نرسیده اند. سعید محمد گفت: 
اکثر کش��ورها از ظرفیت مناطق آزاد بیش��ترین بهره را برای 

منافع کشورشان برده اند، 75 درصد از ...

وزیر اقتصاد با بیان اینکه بانک ها به جهات مختلف برای همه 
دولت ها از جمله دولت سیزدهم اهمیت دارند گفت: بیش از 
۸۰ درصد کل تأمین مالی اقتصاد بر دوش بانک هاس��ت. به 
گزارش صداوسیما، احسان خاندوزی با بیان اینکه تقریباً بیش 
از ۹۰ تا ۹5 درصد س��اخت طرح های کش��ور با کمک ش��بکه 
بانکی انجام می ش��ود گفت: دولت اگر به دنبال پش��تیبانی از 
تولید اس��ت که ش��عار امس��ال و سال های گذشته کشور بوده 

حتماً تولید، سرمایه گذاری و اشتغال بدون ...

مناطق آزاد در آستانه 
بحرانی جدی

بار تولید، سرمایه گذاری و 
اشتغال بر دوش بانک ها

 صفحه3  صفحه 3

هشدار اژه ای به مسوولان قضایی و اجرایی
کارگروه تشخیص تخلف یا جرم صیانت از بیت المال در حوزه زمین تشکیل می شود

 محروميت جامعه كارگری
 در بودجه

 حسن صادقی
قائم مقام دبیرکل خانه کارگر

يادداشت

  سازمان برنامه و بودجه 
در لایح��ه بودجه 14۰1 
برای بازنشس��تگان صندوق های کشوری 
و لش��کری ردیف های بودجه جداگانه ای 
تعریف کرده، در حالیکه برای کارگران شاغل 
و بازنشسته تأمین اجتماعی سهمی تعریف 
نکرده اس��ت. حتی قصد دارد از آنها مالیات 
نیز کس��ر کند. این حجم از تبعیض،  س��بب 
برگزاری دومین تجمع پیاپی بازنشستگان 

تأمین اجتماعی مقابل مجلس شد ...
ادامه در صفحه 3

مراسم تکریم و معارفه مدیر عامل گروه صنایع »پتروشیمی خلیج فارس« برگزار شد
عل���ی عس���کری در مراس���م معارف���ه خ���ود:   � 
افزای���ش س���ودآوری گ���روه صنایع پتروش���یمی 

خلیج فارس، هدف اول ماست
مدیرعامل گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، پتروشیمی را راه 
برون رفت کشور از معضلات و مشکلات اقتصادی خواند و گفت: 
معقتدم کار در هلدینگ خلیج فارس، جهاد فی سبیل الله است. به 
گزارش روابط عمومی گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، دکتر 
عبدالعلی علی عس��کری در مراس��م تکریم و معارفه مدیرعامل 
شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس، در ابتدا با پاسداشت یاد و 
خاطره همه شهدای انقلاب به ویژه شهدای مدافع حرم و شهید 
س��ردار حاج قاس��م سلیمانی از زحمات هیئت مدیره و مدیرعامل 
پیشین تشکر کرد. وی گفت: از تلاش های مدیر عامل و اعضای 
هیئت مدی��ره در م��دت دوران تصدی مس��ئولیت در گروه صنایع 
پتروش��یمی خلیج فارس تش��کر می کنم از جمله مهندس رحمتی 
ک��ه از دوس��تان صمیم��ی و قدیمی بنده هس��تند و برادر عزیزم 
مهندس جعفر ربیعی که س��ال های س��ال است با ایشان آشنایی 
دارم و برای آن ها آرزوی موفقیت دارم. علی عسکری در ادامه با 
عرض سلام و خدا قوت به همه کارگران، کارکنان و مهندسان 
گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در اقصی نقاط کشور، اظهار 
داشت: از این عزیزان و مدیران عامل پرتلاش و متخصص گروه 
که مجتمع های پتروش��یمی را با بالاترین اس��تانداردها مدیریت 
می کنن��د تش��کر می کنم، ش��ما در جنگ اقتص��ادی و فناورانه، 
غیرتمندانه و اخلاق مدارانه در عرصه حاضر بودید و چرخ های این 
صنعت را تا امروز چرخاندید و شما را پهلوانان و قهرمانان عرصه 
جنگ اقتصادی می دانم. مدیرعامل ش��رکت صنایع پتروش��یمی 
خلیج فارس تصریح کرد: پتروشیمی مزیت اصلی این ملت است 
و با جهاد ش��ما امروز به این جایگاه رس��یده و حرکت ش��تابان رو 

به جلوی آن ادامه دارد. 
هلدینگ خلیج فارس در این میان یک گوهر است و امیدواریم این 
گوهر در آینده بیشتر بدرخشد و اگر امروز در جایگاه ۳7 جهان و رتبه 
دوم خاورمیانه است، باید با توسعه دانش فنی و روش های دیگر از 
جمله تجمیع ظرفیت های پتروشیمی کشور به رتبه اول خاورمیانه 
برس��یم و در رده های بالای این جدول در س��طح بین المللی قرار 
بگیریم.  وی ادامه داد: در همین رده بندی، شرکت هایی را می بینیم 
که در اروپا هس��تند و خودش��ان دارنده منابع خوراک پتروش��یمی 
نیستند، اما با فرآوری محصولات بالادستی پتروشیمی های سایر 
کشورها، محصولات ارزشمندی تولید می کنند و درآمدهای 7۰ 
میلیاردی و 1۰۰ میلیارد دلاری دارند. علی عسکری همچنین با 
بیان اینکه امروز 4 هزار محصول پتروشیمی در دنیا وجود دارد، 
گف��ت: م��ا بای��د با تلاش و جهاد در صنعت پتروش��یمی و به ویژه 
هماهنگی و توس��عه میان بالادس��تی، میان دستی و پایین دستی 
در صنعت پتروش��یمی به بازارهای جدیدی در این صنعت نفوذ 
کنیم. مدیرعامل گروه صنایع پتروش��یمی خلیج فارس در بخش 
دیگری از س��خنان خود به س��هم بیش از 12 درصدی این گروه 
از بورس اشاره و تصریح کرد: بورس یکی از مسائل مهم حیات 
اقتصادی کشور است که با حاکم شدن آرامش و بازگشت اعتماد 
مردم به بورس و همچنین حاکم ش��دن ش��فافیت و صداقت و 
البت��ه اخلاق م��داری در بازار س��رمایه ش��اهد آن خواهیم بود که 
مردم س��رمایه های خود را به بورس خواهند آورد، چراکه نتیجه 
آن رشد اقتصادی کشور است و البته مدتی است بورس متأثر از 

تحولات اجتماعی، اقتصاد و تحریم در ش��رایط مطلوبی نیس��ت. 
وی با بیان اینکه گروه محصولات شیمیایی یکی از محرک های 
اصلی در بورس اس��ت، اظهار داش��ت: اگر در این گروه که سرآمد 
آن نماد فارس و شرکت های تابعه آن است، خلق سود بیشتری 
ص��ورت گی��رد، طبیعت��اً ب��ه حرکت مؤثر و مثب��ت بورس و جلب 
اعتم��اد م��ردم کم��ک می کند و البته در این صنعت، مس��ائلی از 
جمل��ه برخ��ی قیمت گذاری ها بخص��وص در نرخ خوراک وجود 
دارد که تأثیر مس��تقیمی روی سودآوری شرکت های پتروشیمی 
دارد و من معتقدم با توجه به جایگاه مهم صنعت پتروشیمی باید 
مقامات سطح بالای کشور در این قیمت گذاری ها دخیل باشند. 
علی عس��کری در ادامه ضمن تش��کر از آقایان مهندس بیات، 
مهندس شاه میرزایی و دکتر خجسته مهر گفت: به صورت ویژه 
از وزیر محترم نفت جناب آقای مهندس اوجی که حامی صنعت 
پتروش��یمی و هلدینگ هس��تند و همچنین به صورت خاص از 
آیت الله سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور محترم که به صنعت 
نفت و گاز و پتروشیمی توجه ویژه دارند و همچنین جناب آقای 
دکتر مخبر معاون اول رئیس جمهور که حامی صنعت پتروشیمی 

هستند، تقدیر و تشکر می کنم. 
وی سپس به جملات طلایی مقام معظم رهبری در جمع کارکنان 
صنعت نفت و پتروشیمی اشاره کرد و گفت: رهبر معظم انقلاب 
در این دیدار فرمودند کاری که در این صنعت عظیم دارد انجام 
می گی��رد، ی��ک جهاد اس��ت. کار خودتان را جهاد فی س��بیل اللهَّه 
بدانید؛ احساس خستگی نکنید و بدانید جهاد فی سبیل اللهَّه وعده 
الهی بر پیروزی آن اس��ت. مدیرعامل گروه صنایع پتروش��یمی 
خلیج ف��ارس تصری��ح کرد: پیرو بیانات رهب��ری، معقتدم کار در 
هلدینگ خلیج فارس، جهاد فی س��بیل الله اس��ت. علی عسکری 
درباره سیاست های خود در اداره این گروه، اظهار داشت: افزایش 
س��ودآوری، اولین و یکی از مهم ترین اهداف ماس��ت و سودآوری 
اقتصادی افزایش نمی یابد جز با افزایش بهره وری و بهبود مستمر 
فرآیندها. وی ادامه داد: دومین سیاس��ت ما، افزایش س��هم گروه 
صنایع پتروشیمی خلیج فارس از بازار سرمایه و ارتقای ارزش سهام 
گروه است که هم به نفع سهامداران از جمله چند ده میلیون نفر 
از دارندگان س��هام عدالت اس��ت و هم به نفع اقتصاد کشوراست؛ 
برای رس��یدن به این مهم علاوه بر افزایش س��ودآوری، افزایش 
شفافیت در بورس، عرضه اولیه سهام شرکت های تابعه که هنوز 
بورسی نشدند و البته رفتار هوشمندانه، منصفانه و اخلاق مدارانه 

در بازار س��رمایه در رئوس برنامه های ماس��ت. مدیرعامل گروه 
صنایع پتروش��یمی خلیج فارس، س��ومین اولویت فارس در دوره 
جدی��د مدیری��ت را تکمی��ل طرح ه��ای نیمه تمام عن��وان کرد و 
گفت: برای این طرح ها که بیش از 15 میلیارد دلار سرمایه نیاز 
دارد، تأمین س��رمایه از سیس��تم بانکی و همچنین بازار سرمایه از 
اولویت های ماست که باید به صورت جدی آن ها را پیگیری کنیم. 
وی چهارمی��ن اولوی��ت را تکمیل زنجیره ارزش و به ویژه صنایع 
پایین دستی عنوان کرد و ادامه داد: توسعه صنایع پایین دستی برگ 
برنده صنعت پتروشیمی و هلدینگ خلیج فارس خواهد بود و در این 
راه از ظرفیت همه ش��رکت های دانش بنیان، نخبگان اقتصادی، 
ش��رکت های متوس��ط و کوچ��ک و به وی��ژه فارغ التحصی��لان 
دانش��گاه ها باید اس��تفاده کرد و از س��وی دیگر همه ظرفیت ها را 
برای تأمین مالی پروژه های پائین دستی از روش های مختلف باید 
به کاربرد. علی عس��کری از همه مدیران عامل، مدیران س��تادی 
و کارشناسان هلدینگ دعوت کرد تا ایده های خود برای توسعه 
ای��ن صنع��ت ارزش آفری��ن، تولید گریدهای جدید محصولات و 
همچنین توس��عه صنایع پایین دس��تی را ارائه دهند و تأکید کرد 
در ص��ورت توجیه پذی��ر بودن این طرح ها، اجرای آن ها بلافاصله 
آغاز می ش��ود. مدیرعامل گروه صنایع پتروش��یمی خلیج فارس 
همچنی��ن اب��راز امیدواری کرد ک��ه راه برای تأمین مالی خارجی 
برای پروژه های گروه به زودی هموار شود. گفتنی است در پایان 
این مراس��م، با اهدای هدایای از س��وی مدیران عامل بانک ها و 
همچنین مدیران عامل شرکت های تابعه از تلاش های مهندس 
جعفر ربیعی در دوران تصدی مسئولیت در گروه صنایع پتروشیمی 

خلیج فارس، قدردانی شد. 

جعفر ربیعی در مراسم تکریم خود: تضعیف  � 
صنعت پتروشیمی، ظلم به کشور است

مدیرعامل پیشین گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، با اشاره به 
اهمیت و جایگاه صنعت پتروشیمی در اقتصاد و توسعه کشور، نسبت 
به برخی رویکردها نسبت به این صنعت باهدف درآمدزایی موقت 
هشدار داد و گفت: پتروشیمی ها متأسفانه بی دفاع هستند درحالی که 
بیشترین خدمت را به دولت ها کرده اند و تضعیف صنعت پتروشیمی، 
ظلم به کشور است. به گزارش روابط عمومی گروه صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس، مهندس جعفر ربیعی صبح امروز در مراسم تکریم خود 
و معارفه دکتر عبدالعلی علی عسکری به عنوان مدیرعامل جدید 

گ��روه صنایع پتروش��یمی خلیج فارس، گف��ت: امروز امانتی که بر 
گردن من بود را تحویل جناب آقای دکتر علی عسکری می دهم 
و خوش��حالم که امروز جایگاه ش��رکت های بزرگ، همچون گروه 
صنایع پتروشیمی خلیج فارس نسبت به گذشته در سیاست گذاری ها 
برای توس��عه کش��ور دیده می شود و خوشبختانه در دولت جدید از 
شرکت های بزرگ خواسته اند که بیایند و بخش زیادی از بار توسعه 
کشور را بر عهده بگیرند. وی تصریح کرد: کشورهای توسعه یافته 
دنیا را امروز با شرکت های بزرگ و نه با سیاستمداران و مسئولانش 
می شناسند و تغییر رویکرد در مقابل شرکت های بزرگ اتفاقی بود 
که باید در کش��ور ما هم می افتاد و خوش��بختانه ش��اهد این تغییر 
رویکردها هس��تیم. عضو هیئت مدیره ش��رکت صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس، بابیان اینکه صنعت پتروشیمی، صنعتی پر مزیت است 
که کامل ترین ذخایر آن را خداوند در ایران قرار داده، اظهار داشت: 
این صنعت ارزش افزوده فراوان ایجاد می شود و کاری که در زمینه 
صادرات محصولات پتروشیمی در دوران تحریم شد، کار کوچکی 
نیست و خدمات بسیاری به اقتصاد و توسعه کشور شد. وی تأکید 
ک��رد: بای��د از این صنعت دفاع کنیم و نگذاریم مظلوم واقع ش��ود، 
مظلوم واقع شدن صنعت پتروشیمی ظلم به کشور است، آن هایی 
که صنعت پتروش��یمی را تضعیف می کنند، حتماً در زمین دش��من 

بازی می کنند. 
ربیع��ی ادام��ه داد: اگر بر روی صادرات محصولات پتروش��یمی 
به عن��وان ص��ادرات محصولات خام و نیمه خام عوارض گمرکی 
ببندن��د و ب��ه بهان��ه تنظیم بازار، صادرات م��ا را محدود کنند و یا 
قیمت گذاری های اشتباه انجام دهند، تبعات منفی اش حتماً بیش 
از دس��تاوردهای موقتش اس��ت و امروز این صنعت که بیشترین 
خدمات را به دولت های مختلف کرده کاملًا بی دفاع اس��ت و در 
دفاع از این صنعت توسط متولی های امر، خوب عمل نشده است. 
مدیرعامل سابق گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، خطاب به 
مدیران ستاد و مدیران عامل شرکت های تابعه، گفت: اگر امروز 
شما بزرگ ترین شرکت ایران هستید، اگر بزرگ ترین صادرکننده 
غیرنفتی کشور هستید و به تنهایی بیست درصد ارز سامانه نیما را 
تأمی��ن می کنی��د، اگر گروه خلیج فارس بیش از 12 درصد ارزش 
ب��ورس را دارد، اگ��ر 2۶ پ��روژه کوچک بزرگ و کوچک با حدود 
1۶ میلیارد دلار س��رمایه گذاری در دس��ت انجام دارید، اگر صدها 
ش��رکت قطعه س��از، کاتالیست س��از، دانش بنیان و ... نگاهشان 
به شماس��ت، اگر در مس��ئولیت اجتماعی با روش های خلاقانه 

کارهای بس��یار ماندگاری انجام دادید، اگر با برگزاری نمایش��گاه 
حمایت از س��اخت داخل در صنعت پتروش��یمی و نمایشگاه های 
توانمندس��ازی ش��رکت های منطقه در عسلویه و ماهشهر نهالی 
کاش��تید که به زودی ثمرهای فراوان می دهد، دو دلیل داش��ت. 
وی دلیل اول را اداره حرفه ای گروه خواند و افزود: این کار بسیار 
س��ختی بود، چرا که از یک طرف نه به معنای سیاس��ی بلکه از 
نظر مفهومی باید اصلاح طلب باشید به این معنا که هر روز بهتر 
از دی��روز باش��ید و ام��ور را اص��لاح کنید و از طرف دیگر اصولگرا 
باش��ید به این معنا که معتقد به اصول اخلاقی، انس��انی، مذهبی، 
علمی و اقتصادی باش��ید و محکم پای این اصول بایس��تید و ما 
علاوه بر اینها س��عی کردیم بر اس��اس روش های علمی روز دنیا، 
گروه را پایه گذاری کنیم. ربیعی دلیل دوم کسب این موفقیت ها 
را خان��واده ب��ودن و گ��روه بودن عنوان ک��رد و گفت: در خانواده 
ممکن است بین خواهر و برادر پدر و فرزند و پدر و مادر گفتگو و 
اختلاف وجود داش��ته باش��د، اما بیرون همه یک خانواده هستند، 
هرگز به دیگران، شکایت یکدیگر را نکردیم و این همدل بودن، 

صمیمانه بودن و رفاقت، دومین راز موفقیت ماست. 
مدیرعامل سابق گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس یادآور شد: 
کار فنی و اقتصادی با این حجم وسیع، حتماً جاهایی درگیری ها 
و تعارضات��ی ایج��اد می ک��رد و اگر من فقط یک کار در این مدت 
کرده باشم این بوده که تلاش کردم این تعارضات بدون آسیب 
به طرفین حل ش��ود. تلاش کردم با ریش س��فیدی و پادرمیانی و 
گفت وگو، تعارضات را رفع کنم و خدا نکند کسانی که می خواهند 
بین شما اختلاف بیندازند و موفق شوند که اگر بشوند دیگر این 
گروه و هلدینگ پش��یزی نمی ارزد، این یادگاری را از من داش��ته 
باش��ید که نگذارید هم خانواده و رفیق بودن را از ش��ما بگیرند که 
عظمت و شرافت شما در نگه داشتن این رفاقت است. ربیعی در 
ادامه به تشکر از افرادی پرداخت که او و گروه صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس را در کس��ب این موفقیت ها یاری کردند و در ابتدا از 
دکت��ر دولت آبادی، دکت��ر اخلاقی، دکتر بلگوری و دکتر صیدی 
مدی��ران عام��ل بانک های ملت، تج��ارت، اقتصادنوین و بانک 
صادرات یادکرد و گفت: همراهی این عزیزان با گروه در ش��بکه 
بانکی مثال زدنی بود و بس��یاری به این رابطه عالی هلدینگ و 
نظام بانکی امروز حس��ادت می کنند. وی ادامه داد: تش��کر دوم 
من از کسانی است که ما را اذیت کردند، چون اگر اذیت نشوید، 
قدر نعت نمی دانید و شکرگزاری انسان کم می شود، خدا انشالله 

به آنها اجر بدهد. مدیرعامل س��ابق ش��رکت صنایع پتروش��یمی 
خلیج فارس، تصریح کرد: در ادامه از اعضای هیئت مدیره شرکت 
در این سال ها از مهندس محمد مهدی رحمتی، نصرت رحیمی، 
آیدی��ن ختلان، امیرحس��ین بحرینی، نج��ات امینی، امیرحمزه 
مالمیر، مس��عود جعفری اصطهباناتی و س��ید جلال میرهاش��می 
تقدی��ر و تش��کر می کنم که هم��راه من بودند و به صورت خاص 
از مهندس رحمتی که از سال ۶2 تا همین امروز از او آموخته ام. 
ربیعی همچنین از س��ایر ش��رکت های پتروشیمی، از شرکت ملی 
صنایع پتروشیمی، از مدیران وقت وزارت نفت از مهندس زنگنه 
نوروززاده، ش��عری مقدم، خانم مهندس ش��اهدایی و آقای بهزاد 
محم��دی ک��ه به ما کمک کردند و همچنین از نهادهای نظارتی 
تشکر می کنم. وی افزود: همچنین از اصحاب رسانه، رسانه های 
مکتوب، برخط و تصویری که بسیار به ما کمک کردند و همچنین 
از رسانه بی انصاف و رسانه بی انصاف مغرض هم تشکر می کنم. 
مدیرعامل سابق شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس همچنین 
با تشکر از مدیران عامل شرکت های تابعه و اعضای هیئت مدیره 
این شرکت ها، اظهار داشت: همه ما یک خانواده بودیم و از این 
جه��ت دل��م برای ش��ما به عنوان اعضای خانواده ام بس��یار تنگ 
می شود، برای من دعا کنید که بتوانم این دلتنگی را تحمل کنم، 
شما کاری کردید کارستان برای کشور و مردم. ربیعی در بخش 
پایانی س��خنان خود با اش��اره به س��وابقش در مترو، گفت: من به 
این سابقه افتخار می کنم که درآنجا هم توانستیم یادگاری هایی 
از خ��ود ب��ه ج��ای بگذارم و بگذارید ب��ا همان ادبیات ریلی بگویم 
که هلدینگ مثل یک قطار اس��ت که امروز روی ریلی صحیح، 
با س��رعت مناس��ب به س��مت مقصد در حرکت است و همه چیز 
ازلوکومتیوران تا نیروهای خدماتی و مسافران به درستی در جای 
خود نشس��ته اند و تصور من این اس��ت که این قطار در وضعیت 
خوبی قرار دارد و از آقای دکتر علی عسکری می خواهم که این 

قطار را حفظ کنند و حتماً آن را ارتقا دهند. 
مدیرعامل س��ابق گروه صنایع پتروش��یمی خلیج فارس، تصریح 
کرد: من ۳۰ س��ال اس��ت آقای علی عس��کری را می شناسم و در 
بخش��ی با هم کار می کردیم و ش��ناخت من از ایش��ان به امروز و 
دیروز باز نمی گردد، معتقدم آقای دکتر علی عس��کری با قدرت 
ارتباطات، رایزنی و لابی گری می تواند به رفع مش��کلات گروه 
بسیار کمک کنند که من به شخصه از این توانایی بهره نداشتم، 
رفع برخی مش��کلات نیاز به قدرت رایزنی در حد رئیس جمهور 
دارد که این قدرت را ایشان دارند و ضمن اینکه در سابقه ایشان، 
حکم از مقام معظم رهبری وجود دارد که این کم مدالی نیس��ت 
که به س��ینه کس��ی بخورد و بنابراین به آینده گروه با مدیریت 
ایش��ان امیدوارم. ربیعی در پایان خاطر نش��ان کرد: خدایا ش��اهد 
بودی که همکاران من در گروه صنایع پتروش��یمی خلیج فارس 
برای کشور در جنگ اقتصادی جنگیدند و متأسفم که سرنوشت 
رزمندگان جنگ اقتصادی اکثراً یا راهروی دادسراست یا تخریب 
در فضای مجازی، من ش��هادت می دهم ش��ما جنگتان را درست 
انج��ام دادی��د، من هم به نوبه خود تلاش کردم گرهی از گره این 
کش��ور ب��از کن��م و دردی از درد م��ردم کم کنم، این امانتی که به 
گردن من بود و س��عی کردم صادقانه تحویل مدیر بعدی بدهم 
و سخن پایانی آنکه زندگی صحنه یکتای هنرمندی ماست، هر 
کس��ی نغمه خود خواند و از صحنه رود، صحنه پیوس��ته بجاست، 

خرم آن نغمه که مردم بسپارند به یاد.


